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Protokół Nr XXIII/2012 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 26 lipca 2012 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2012-2017, 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury  

i Rozwoju oraz ustalenia jej składu osobowego, 

- w sprawie powołania Komisji Rolnictwa oraz ustalenia jej składu osobowego. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Gazda Antoni 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, gości zaproszonych: kierownika ZWiUTG 

Andrzeja Kicińskiego, Wójta Gminy Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana 

Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Radcę Prawnego Pana 

Jarosława Kolasę oraz Panią Teresę Pac z ZDR Zamość i nowo wybraną Panią sołtys 

Agnieszkę Mańko z sołectwa Jarosławiec Dolny. Obrady rozpoczęły się o godz. 10
00

 

i trwały do godz. 14
30

.  

 

  

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, 

czy są do niego uwagi. 

Przewodniczący oddał głos Pani Agnieszce Mańko sołtys Jarosławca Dolnego. 

Pani Agnieszka Mańko poprosiła, aby Pan Marek Biłant w imieniu 

mieszkańców Jarosławca Dolnego został zobowiązany do złożenia votum nieufności 

dla Pana Przewodniczącego, „(…) w związku z tym, co zaistniało na zebraniu 

naszym”. 

Kolejno Pan Juszczak wystąpił z wnioskiem o zmianę składu Komisji 

Rewizyjnej (jednej osoby). 

Pan Szajnoga dodał, że przecież w tej Komisji nic się nie zmieniło. 

Przewodniczący wyjaśnił, że on nie brał udziału w głosowaniu i nie ma również 

wpływu na to, żeby ktoś zrezygnował z pracy w Komisji jednak, jeżeli jest taki 

wniosek to podda go pod głosowanie i zostanie on ujęty w porządku obrad. 

Pan Wójt powiedział, że na poprzedniej Sesji był wybierany nowy skład 

Komisji Rewizyjnej, a teraz po raz kolejny chcemy zmieniać tą samą Komisję. 

„(…)Pytanie jak ma się teraz zachować nadzór( Urząd Wojewódzki) – dwa tygodnie 

temu została przekazana uchwała o składzie Komisji Rewizyjnej do nadzoru mija 

dwa tygodnie i znowu zmiana”.  

Następnie Wójt nawiązał do wypowiedzi Pani Mańko wyjaśniając, że 

Przewodniczący Rady nie był stroną zebrania w Jarosławcu dot. wyboru Sołtysa  

i Rady Sołeckiej, jednak i tak pojawił się na zebraniu. 

Pan Pawlicha powiedział,: „(...) że chyba jest po to głosowanie, że jeżeli trzeba 

zmienić porządek obrad, to powinno się zmieniać porządek obrad. Porządek obrad 
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ustala Pan Wójt z Przewodniczącym i nikt do tego nie ma wcale wejścia i nikt nie ma 

głosować inaczej, jak Wam się wydaje. (…) Od tego jest Rada, że ma możliwość 

głosowania nad tym, co będzie w porządku obrad, a Przewodniczący ma obowiązek 

wysłuchać propozycji Radnego i poddać ją pod głosowanie. Jeżeli jest sesja i są głosy 

od Rady, że na następnej sesji ma być poruszana dana sprawa, to Pan 

Przewodniczący jest od tego, żeby wysłuchać i umieścić to w porządku obrad. Pan 

jest od tego, żeby szanować Radę. Szanujmy się w ten sposób, a nie będzie kłótni”. 

Następnie Pani Agnieszka Mańko: „Pan Wójt był na zebraniu w Jarosławcu  

i wie doskonale, że wystąpię z tym wnioskiem, ponieważ jestem głosem naszych 

mieszkańców i jestem zobowiązana. Ponadto przez zebranie Rady Sołeckiej.  

Wójt: „Byłem na tym zebraniu i było podziękowanie za okres 12-letni, (…) brak 

szacunku, brak podejścia do Rady, do wysiłku. Jeżeli poszły środki ponad 4,5 mln zł, 

a ktoś biega i krzyczy, że nie ma piaskownicy. Jeżeli wykonano zadania za prawie 

2mln zł w ostatnim czasie 2010, 2011, 2012 r.. Czy ktoś wie, jaki to jest 

wysiłek?(...)A tu cały czas jest niezrozumienie”. 

Pan Marek Biłant wyjaśnił, że cała ta sytuacja na Osiedlu wzięła się z opłaty 

adiacenckiej, „…gdyby ta opłata była tak jak żeśmy postulowali Panu Sekretarzowi  

z Panem Andrzejem w granicach 1 tys. zł- 1,2 tys. zł, to na rachunku Gminy byłoby 

już w granicach 200 tys. zł i do Pana Wójta mieliby ludzie szacunek. „… Ja teraz 

mogę dać pod rozwagę, czy Rada będzie chciała zająć się sytuacja Przewodniczącego 

Rady. Ja nie mogę inaczej zrobić mnie wybrali ludzie”. 

Wójt powiedział, że nie zgadza się z Panem Markiem odnośnie opłaty 

adiacenckiej, ponieważ jak się mają czuć rolnicy, którzy zapłacili po 1,85 tys. zł za 

oczyszczalnie przydomowe i od 1,5 tys. do 2 tys. zł za wodociąg w Czołkach.  

 Następnie Pan Wójt dodał,: że jest to „…sprawa do negocjacji, do uzgodnienia, 

ale to nie może przysłaniać, blokować i robić wojny”. 

 Pan Biłant powiedział, że te operaty są: „…szyte grubymi nićmi, te wszystkie 

operaty szacunkowe wyrzucić w kosz, a sprawę skierować do Prokuratury”. 

 Sekretarz wyjaśnił, że ta sprawa zostanie zgłoszona przez Gminę do 

Prokuratury. 

Sekretarz powiedział, że jak byśmy wyliczyli koszty na jednego mieszkańca 

Osiedla to okaże się, że Osiedle ma 4-5 razy więcej środków przekazanych na 

jednego mieszkańca niż inne miejscowości z terenu Gminy. 

Kolejno Sekretarz powiedział, że Pani sołtys chce odwołać Pana 

Przewodniczącego Rady Gminy, kiedy ze statutu sołectwa jasno wynika, że Wójt 

wyznacza na pierwszym spotkaniu sołectwa Przewodniczącego zebrania sołeckiego  

i pracownika Gminy, natomiast Przewodniczący Rady nie ma obowiązku 

uczestniczyć w zebraniu. 

Następnie Pani Mańko powiedziała, że wszyscy mieszkańcy zgodzili się na to 

żeby płacić ugodową kwotę, ale żeby opłaty adiacenckiej nie naliczać. 

Sekretarz wyjaśnił, że nie ma w tej chwili innej formy prawnej niż opłata 

adiacencka. „..Inne formy płacenia Gminie skutkują Prokuratorem, dlatego też była 

mowa o rencie planistycznej i o opłacie adiacenckiej. 
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Natomiast, jeśli chodzi o odwołanie Przewodniczącego Rady to musi być 

złożony wniosek pisemny, na co najmniej 7 dni przed sesją Rady z podpisami, co 

najmniej ¼ składu Rady”. 

Przewodniczący Rady powiedział, że mieszkańcy Osiedla zakupili pole, a nie 

teren uzbrojony, a teraz mają żal, że tyle trzeba zapłacić. 

Kolejno Przewodniczący dodał, że swojego czasu była zakładana woda, gaz 

telefon, za które musiał zapłacić około 5 tys. zł bez kanalizacji. „…W tej chwili 

rolnicy z całej Gminy się złożyli i włożyli ogromny wkład na Osiedlu i Państwo 

jeszcze macie żal o te kwestie. Rolnicy nie będą dalej płacić na Osiedle „haraczu”, bo 

my mamy mieszkańców 7 tys. w Gminie i budżet nie będzie szedł wyłącznie na 

Osiedle, tylko musimy zadbać o wszystkich mieszkańców. I wszystkich jednakowo 

szanować”. 

Następnie Sekretarz poinformował, że Gmina chce sprzedać trzy działki po 

Agencji Rolnictwa nadmieniając, że Komisja Rewizyjna i Budżetowa została już 

poinformowana o tym fakcie. Na jednej z tych działek znajduje się stara świetlica, 

jeśli mieszkańcy sołectwa Jarosławca Dolnego mają pomysł na zagospodarowanie tej 

świetlicy to działka ta nie byłaby sprzedawana.  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy oprócz wniosku w sprawie 

zmiany składu Komisji Rewizyjnej są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad sesji. 

 Pan Juszczak powiedział, że po wysłuchaniu argumentów Pana Wójta 

wycofuje wniosek dot. zmiany składu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi, co do porządku obrad 

sesji. 

Ponieważ uwag niebyło w wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty 

zgodnie z tym jak otrzymali Radni przy 13 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się.  

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponowałby w skład Komisji Uchwał  

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie Uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 
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1) Uchwała Nr XXIII/140/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2012 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, o jakie działki chodzi w ww. uchwale. 

Sekretarz dodał, że kolejna uchwała po tej dot. działki, na której mieści się 

budynek, o którym wspomniał już wcześniej i o możliwości przekazania go dla 

sołectwa Jarosławiec Dolny. W budynku tym jednak należałoby wykonać generalny 

remont. 

W związku z tym Sekretarz zaproponował, aby tej uchwały nie podejmować na 

dzisiejszej sesji, do momentu aż będzie decyzja mieszkańców sołectwa. 

Pan Szajnoga, stwierdził, że ten budynek jest tak stary i zagrzybiały, że w ogóle 

nie nadaje się do remontu. 

Pan Szajnoga powiedział, że jeśli chodzi o ten nowy podmiot (sołectwo 

Jarosławiec Dolny) to należałoby wygospodarować jakąś działkę w centrum i tam 

postawić jakąś świetlicę. 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 1 przeciw  

i 1 głosie wstrzymującym się. 

W związku z propozycjami, jakie padły odnośnie kolejnego projektu uchwały 

dot. działki, na której mieści się świetlica Przewodniczący zaproponował, aby nie 

odczytywać projektu tej uchwały. 

 W wyniku pominięcia jednej uchwały została zmieniona numeracja kolejnych 

uchwał. 

2) Uchwała Nr XXIII/141/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła proponowane zmiany w uchwale budżetowej. 

Pan Juszczak zapytał, czy plan wydatków inwestycyjnych zmienił się  

w porównaniu do poprzedniego stanu? 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmienił się, bo dopisana jest Stanisławka – roboty 

dodatkowe i 900 zł jest dopisane do Biblioteki. 

 

W związku z tym, że nikt nie zadawał już pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XXIII/142/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2012 r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2012-2017. 

 

Dodatkowe informacje dot. uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Pan Juszczak zapytał, z czego wynika fakt, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

jest zaplanowana do 2017. 
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że do tego roku są zaplanowane spłaty inwestycyjne. 

W związku z tym, że nikt nie zadawał pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw  

i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

4) Uchwała Nr XXIII/143/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2012 r.  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej składu osobowego. 

 

Pan Sekretarz powiedział, że uchylają się, co niektórzy od pracy w Komisji. 

Pan Szajnoga nadmienił, że te Komisje powinny być wybrane już dwa lata temu. 

Kolejno Pan Szajnoga stwierdził, że składy Komisji powinny były, być 

wybierane tutaj na Sesji przy udziale wszystkich Radnych, a nie w pokoju u Wójta. 

Pan Wójt powiedział,: „(…) że wie, jakie były działania w terenie”. 

Następnie wyjaśnił, jak wyglądała sprawa wyboru Komisji. Mówiąc miedzy 

innymi, o tym, że był on w Komitecie. Ustawa samorządowa jasno pisze „(…) żeby 

Wójt mógł funkcjonować musi mieć jakąś pewną liczbę Członków Radnych”. 

 

Następnie Przewodniczący ogłosił krótką przerwę. 

Po przerwie Pan Szajnoga stwierdził, że jak prosił Pana Przewodniczącego 

rozmowę na temat komisji to Pan Przewodniczący powiedział, że się tym nie 

interesuje.  

Przewodniczący Rady powiedział, że interesuje się, a następnie poprosił Pana 

Radcę Prawnego o informację na temat funkcjonowania Komisji Stałych  

w jednostkach samorządu terytorialnego w związku z nieścisłościami. 

 

Pan Jarosław Kolasa wyjaśnił, że generalną zasadą jest, żeby radni pracowali  

w komisjach, jednak nikt nie może ich do tego fizycznie zmusić. Natomiast do 

rozważenia Przewodniczącego jest, czy z tego tytułu będzie podejmował dalsze 

jakieś konsekwencje. Generalnie każdy radny powinien pracować w jakiejkolwiek 

komisji. 

Przewodniczący powiedział, że w Statucie Gminy Sitno jest napisane dokładnie, 

jaki jest obowiązek Przewodniczącego Rady. Dodając, że nie chce nikogo karać, ani 

straszyć jednak wynika to ze Statutu. 

Pan Pawlicha stwierdził, że nie jest nigdzie w ustawie zapisane, że komisje 

muszą być 4-ro osobowe, „(…) będzie Komisja Rolnictwa 5-cio osobowa, a 

Budżetowa 3 osobowa”. 

 

Ponieważ nie było chętnych do uzupełnienia składu Komisji uchwała nie została 

podjęta. 

 

5) Uchwała Nr XXIII/143/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2012 r.  

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa oraz ustaleniu jej składu osobowego. 
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Do uchwały dodano w §1 pkt. 1 jeszcze jednego członka. 

Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Andrzeja Borowca, 

który wyraził chęć pracy w Komisji Rolnictwa. 

Ponieważ więcej kandydatów nie było na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Andrzeja Borowca. 

 

W głosowaniu brało udział 15 Radnych za przyjęciem kandydatury Pana Andrzeja 

Borowca na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa opowiedziało się 15 Radnych. 

 

Następnie Pan Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kandydatów na 

członków Komisji Rolnictwa. 

Zaproponowani kandydaci to: 

1. Bogdan Pawlicha 

2. Piotr Palikot 

3. Marek Szajnoga 

4. Zbigniew Stefańczuk 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na prace w Komisji.  

Przewodniczący po uzgodnieniu z Radcą Prawnym poddał pod głosowanie 

wszystkie kandydatury w jednym głosowaniu. 

W głosowaniu jawnym za ww. kandydatami opowiedziało się 12 Radnych  

3 Radnych się wstrzymało. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rolnictwa celem jej przegłosowania w składzie: 

1. Andrzej Borowiec –Przewodniczący Komisji 

2. Bogdan Pawlicha – Członek Komisji 

3. Piotr Palikot– Członek Komisji 

4. Marek Szajnoga– Członek Komisji 

5. Zbigniew Stefańczuk– Członek Komisji 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Sekretarz pogratulował Komisji następnie poinformował o zadaniach, jakie  

w najbliższym czasie ma Komisja do zrealizowania:  

 Propozycja odznaczeń rolników dla Starosty na 26 sierpnia br. 

 Wybór Starosty i Starościny Gminnych Dożynek 

 Sprawa pisma do Agencji Nieruchomości Rolnej dot. podziału mienia, 

które ma być sprzedawane. Chodzi o podział działek w taki sposób, aby 

rolnicy mogli bez problemu je nabywać, czyli na działki po 5ha itp. 

  

Pan Pawlicha poprosił Pan Radcę Prawnego Jarosława Kolasę o przedstawienie 

procedur w przypadku odwołania Przewodniczącego Rady. 

Pan Radca wyjaśnił, że reguluje to bezpośrednio ustawa. Musi być złożony 

wniosek w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady przez ¼ ustawowego składu 

Rady Gminy. W przypadku naszej Gminy, gdzie jest 15 Radnych, wniosek musi 

pochodzić, od co najmniej 4 Radnych.  

Pan Pawlicha zapytał,: „czy wniosek musi być złożony na 7 dni przed sesją?”. 
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Pan Kolasa wyjaśnił, że w przypadku wniosku o odwołanie Przewodniczącego 

Rady stosuje się taki sam tryb postępowania, jaki jest wymagany do ustalenia 

porządku obrad sesji, jak i przesyłania projektów uchwał. W związku z tym wniosek 

musi być złożony na, co najmniej 7 dni przed sesją. 

 Przewodniczący Rady dodał, że wniosek powinien być jeszcze prawidłowo 

uzasadniony. 

 Pan Juszczak stwierdził, że nigdzie nie jest zapisane, iż musi być uzasadnienie. 

 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Spółki wodnej (problem z jednym z mieszkańców Czołek),  

2. Przetarg na stolarkę okienną w remizie na kwotę 20.780zł - wygrał firma 

„Spektrum” z Lublina (17 okien), 

3. Nawierzchnie asfaltowe (Kornelówka, Cześniki Górne, Jarosławiec, 

Stabrów, Karp, Horyszów-Rozdoły) 

4. Sprawy inwestycyjne – budowa sieci wodociągowej ( Sitno – Czołki – 

Kornelówka),  

5. Remont budynku w Bożym Darze, 

6. Zakończenia spraw remontowych w Stanisławce, 

7. Propozycja nabycia busa dla dzieci (17 osobowy bus marki Renault za 

kwotę około 135tys. zł, spłata na przestrzeni 4 lat), 

8. Sprawa remontu miejsc pamięci (rozszerzenie zakresu robót), 

9. Sprawa przetargu dot. wykonania dróg dojazdowych i chodników  

w byłym zakładzie rolnym w Jarosławcu (kwota 341tys. zł),  

10. Sprawy sportowe, 

11. Sprawy gospodarcze ( koszenie traf), 

12. Sprawy organizacji Dożynek Gminno-Parafialnych w dniu 2 września, 

13. Projekty Unijne na Kornelówkę i Cześniki z programu PROW z działania 

„Odnowy i rozwoju wsi”, 

14. Sprawa utworzenia nowego obszaru Natury 2000 w Kornelówce, 

15. Sprawa porządkowania lasów, 

16. Sprawa turniejów o Puchar Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy, 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż w przypadku porządkowania lasów, chodzi tutaj o to, 

że Starostwo Powiatowe porządkuje sprawy lasów. „(…) Jeśli ktoś miał orny teren, 

wszedł las – las zostaje. Ma zostać to wydzielone nieodpłatnie na las”. 

Następnie Sekretarz poinformował, o remoncie wagi buraczanej w Karpiu  

i o możliwości korzystania z wagi buraczanej w Sitnie. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, Panią sołtys Agnieszkę Mańko o szafce 

„informacyjnej”, która znajduje się w pokoju podatków w Urzędzie Gminy wraz  
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z pozostałymi szafkami dla sołtysów z innych miejscowości. W szafce tej znajdują 

się wszelkie informacje przekazywane sołtysom. 

Pan Sekretarz powiedział, że na Osiedlu znajduje się również tablica ogłoszeń, 

w której to Pani sołtys Agnieszka Mańko powinna umieszczać wszelkie informacje, 

 a także o potrzebie wyrobienia pieczątki. Zostanie również przekazany plan 

terminów sesji Rady Gminy i sesji sołtysów. 

Pan Wójt poinformował, również Panią Mańko o potrzebie pobrania kwitariuszy 

z księgowości w celu zbierania opłat. 

 

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

 

Ad. 8 

 

Sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady oddał głos Pani Pac z Ośrodka Doradztwa Rolniczego, 

która przedstawiła sprawy dotyczące rolnictwa. 

Pani Pac poinformowała, że od połowy sierpnia ruszą kontrole dot. wzajemnej 

zgodności. Posiadacze gruntów, którzy mają 2ha i wykonują zabiegi ochrony roślin 

powinni prowadzić ewidencję oprysków. Natomiast posiadacze opryskiwaczy 

powinni pamiętać o atestacji opryskiwaczy. Prowadzone są również kursy 

chemizacyjne. 

Następnie Pani Pac omówiła, odmiany zbóż pod względem wytrzymałości na 

mróz, choroby, a także o ich, jakości. 

Kolejno Pani Pac poinformował, iż rolnicy, którym poprzychodziły listy  

z Agencji Nasiennej muszą na nie odpowiedzieć, gdyż mogą zostać na nich nałożone 

kary w razie kontroli. 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Pac za wypowiedz, a następnie 

poprosił o zabieranie głosu odnośnie spraw różnych. 

Pan Pawlicha powiedział, że jest budowany parking koło szkoły w Cześnikach, 

ale trzeba jeszcze zrobić dojście do szkoły, a także poprawić chodnik w miejscu, 

gdzie jest most między Cześnikami, a kościołem, co było już mówione na 

poprzednich sesjach. 

Następnie Pan Pawlicha stwierdził, że w budżecie było zapisane, iż pieniądze 

będą przeznaczone na remont łazienek w szkole w Cześnikach, a robi się parking.  

Natomiast w łazienkach z pisuarów leje się po ścianach i jeżeli szkoła ma być dalej 

użytkowana to te łazienki muszą być zrobione. 

Kolejno Pan Pawlicha powiedział, że asfalt, który został wylany na drodze  
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w Cześnikach Kolonii jest mocno dziurawy. Według niego jak przyjdzie zima to 

naciągnie wodę i może go porozsadzać. Zbliża się również rozstrzygnięcie konkursu 

na projekt w Cześnikach i po raz kolejny pojawia się Ochrona Środowiska, żeby 

znowu niebyło to wymówką, że się nie będzie realizować projektu. Dalej Pan 

Pawlicha zauważył, że mija już pół roku, drzewo zostało zabrane, a pniaki po 

wycince drzew dalej nie są usunięte. 

Pan Sekretarz powiedział, że w związku z pniakami musimy wystosować pismo 

do wykonawcy, z którym została podpisana umowa na wycinkę drzew ewentualnie 

skierować sprawę do sądu, ponieważ nie ma innego wyjścia. 

Pan Wójt wyjaśnił,: „(…) że była potrzeba kapitalnego remontu łazienek  

w szkole w Cześnikach. Jednak kwota ta nie wystarczyłaby na to, dlatego też 

przeszliśmy do budowy parkingu. W związku z tym skąd teraz wziąć pieniądze na 

remont łazienek, skoro sytuacja w oświacie nie jest dobra. Natomiast, jeśli chodzi  

o sprawę asfaltu, to trzeba będzie zastanowić się nad odbiorem”. 

Następnie Wójt powiedział, że jeśli projekt dot. remizy w Cześnikach nie 

przejdzie to trzeba będzie zastanowić się nad realizacją tego z własnych środków, ale 

trzeba będzie przeznaczyć na to do 200 tys. zł. 

Kolejno Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o wycinkę drzew, to trzeba będzie 

porozmawiać z wykonawcą, żeby dotrzymał swoich zobowiązań, a jeśli nie to drogą 

sądową. 

Pan Wójt stwierdził,: „(…) że duże są oczekiwania, jeśli chodzi o Cześniki, 

dlatego też będziemy się zastanawiać, czy nie zrobić tego „awansem”(zapłata  

w przyszłym roku). Musimy to jednak uzgodnić z wykonawcą, a dalej na sesji. 

Czekamy również na fundusz sołecki, który ma się pojawić, a także na rozliczenia 

drogowe. Jednak na dzień dzisiejszy największym problemem jest sprawa oświaty. 

Była propozycja przedyskutowania ośrodka szkolnego w Sitnie (…) jednak, co by nie 

ruszyć to jest źle. Jeśli chodzi o wyniki w Szkole Podstawowej w Sitnie to wyniki są 

mierne. Jest 14 nauczycieli dyplomowanych i 15 kontraktowy wyniki są najsłabsze  

w całej Gminie, a pieniądze idą największe”.  

Pan Biłant zapytał,: „czy jest już nowy dyrektor w Gimnazjum w Sitnie?” 

Pan Wójt wyjaśnił,: „(…) że chcemy wykorzystać tą kadrę, która jest tak, aby 

nie tworzyć nowych etatów. Na chwilę obecną mamy propozycje dwóch osób na 

dyrektora. Z tymi osobami będziemy rozmawiać na początku sierpnia. Chcemy 

zrobić tak, żeby ewentualnie nie dodawać godzin. Jeżeli przyszłaby osoba z zewnątrz 

na 18 godzin to musimy wydać kwotę około 60tys. zł”. 

Podsumowując Pan Wójt stwierdził, że jest to najdroższa szkoła w Gminie, jeśli 

chodzi o utrzymanie. 

Pan Jerzy Mazurek poruszył temat, dróg powiatowych wjazdowych od Karpia  

i na Boży Dar, mówiąc, że nic nie widać przy wyjeżdżaniu z nich, ponieważ 

zasłaniają chwasty, które rosną w rowach. Kolejną sprawą jest poprawienie drogi na 

Kułaczówkę i na Kolonię w Cześnikach, ponieważ kamień, który był wysypany już 

się powybijał. 

Następnie Pan Jerzy Mazurek powrócił do tematu parkingu w Szkole  

w Cześnikach, mówiąc, „(…) że był wtedy na zebraniu w Cześnikach. Jednak był on 

przeciwko robieniu parkingu, ponieważ był za tym, aby robić łazienki. Do tego Pan 
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konserwator zadeklarował, że wyremontuje te łazienki. A także większość 

mieszkańców zdecydowała, że jednak będzie robiony parking, Pan Sekretarz też był 

na tym spotkaniu”. 

Pan Sekretarz powiedział, że jutro następuje przekazanie Szkoły nowej Pani 

Dyrektor i nie będzie tak, żeby Szkoła nie funkcjonowała – muszą być łazienki 

poprawione. Zostało zrobione 500m
2
 parkingu – z płatnością w tym roku 23tys. zł  

i 34tys. zł w następnym roku, co daje 105zł za m
2
. 

Następnie Sekretarz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o frezowanie pniaków to mamy 

podpisaną umowę z wykonawcą i on musi to zrobić. Drzewa zostały usunięte, a wiec 

największe zagrożenie minęło. 

Kolejno Sekretarz powiedział, „ (…) że zarówno w Kolonii Sitno jak  

i w Cześnikach jest nowa Pani Dyrektor, jest to osoba z zewnątrz. Jeśli chodzi  

o Gimnazjum w Sitnie to w miesiącu sierpniu będzie powołana na 10-sięć miesięcy 

osoba pełniąca obowiązki Dyrektora Gimnazjum w Sitnie, – bo tak prawo 

przewiduje. Natomiast w następnym roku będziemy musieli robić konkurs, ponieważ 

żaden z naszych nauczycieli nie ma uprawnień w zarządzaniu w oświacie. Dlatego, 

też ta osoba, której zostanie powierzona funkcja Dyrektora w międzyczasie powinna 

zrobić sobie zarządzanie w oświacie tak, aby mogła wystartować w konkursie –żeby 

z zewnątrz nie przychodziły osoby. Ponieważ przyjdzie osoba z zewnątrz to nasza 

osoba napisze wypowiedzenie z pracy, a co za tym idzie odprawa”.  

Pan Sekretarz wspomniał również, że w tym roku grozi nam 

najprawdopodobniej „jdu”- art. 30a Karty Nauczyciela. Jest to jednorazowy dodatek 

uzupełniający, wypłacany nauczycielowi w przypadku, kiedy w danym roku 

wynagrodzenie wypłacone nauczycielowi było niższe niż wynagrodzenie średnie 

zagwarantowane w art. 30 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, organ prowadzący szkoły 

wyznacza kwotę niedopłaty tego wynagrodzenia w podziale na stopnie awansu 

zawodowego. Dotyczy to nawet nauczycieli będących na urlopie dla poratowania 

zdrowia. 

Następnie Sekretarz powiedział, że trzeba się również zastanowić nad placami 

zabaw, ponieważ niema ani w Kolonii Sitno, ani w Jarosławcu. Z powodu tego dzieci 

przechodzą z obwodu z Kolonii Sitno do Sitna. Jeśli chcemy utrzymać szkołę  

w Kolonii Sitno, która jest prowadzona przez Stowarzyszenie, utrzymujące szkołę  

z subwencji na ucznia, to musimy zatrzymać dzieci. 

Pan Biłant poruszył temat wjazdu na Osiedle, który faktycznie został podsypany 

2-3m, jednak to jest za mało. W związku z tym poprosił, aby wylać asfaltem ten 

wjazd na długość około 10m. Pan Biłant zaproponował, żeby porozmawiać  

z właścicielem tartaku - może on się dołoży.   

Pan Sekretarz powiedział, że sytuacja w Zakładzie Rolnym jest bardzo trudna, 

ponieważ do tej pory są problemy z podatkiem i nawet ze zgłoszeniem działalności 

gospodarczej. Pisma są wysyłane do właściciela, ażeby zdeklarował powierzchnię 

działalności, jednak jest spychanie odpowiedzialności z właściciela na dzierżawcę  

i odwrotnie.  

Pani Mańko zaproponowała, postawienie znaku ograniczającego wjazd 

pojazdów ciężkich, który to miałby zmusić właściciela tartaku żeby cokolwiek zrobił. 

Pan Sekretarz nadmienił, że trudno zauważyć w dzień samochód ciężarowy 
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jadący do tartaku. Była ustawiona nawet policja i nic. 

Pan Biłant powiedział, że jeżdżą i w dzień. 

Pan Sekretarz stwierdził, że w takim wypadku trzeba będzie spróbować 

postawić znaki ograniczające prędkość do 40km/h i znak ograniczający wjazd 

samochodów przekraczających 5t, a także postawić policję. 

Pani Mańko poprosiła również o zrobieniem coś z chwastami w tartaku, które 

ograniczają widoczność z drogi.  

Pan Sekretarz wyjaśnił, że do każdego z mieszkańców były wysyłane 

informacje odnośnie porządku i ładu przy posesji. Jedynie, co możemy wysłać pismo 

do właściciela posesji, ponieważ dzierżawca się tym nie interesuje. 

Następnie Pani Mańko zapytała, o sprawę przystanku przy drodze krajowej na 

Osiedlu. 

Pan Wójt wyjaśnił, „(…) że jest problem. Wysyłanych jest wiele pism do 

zarządu dróg i nic się nie dzieje. W myśl przepisów prawa bezpieczeństwa tam nie 

powinno być w ogóle przystanku. Na dzień dzisiejszy trudno cokolwiek powiedzieć”. 

Kolejno Pan Wójt wspomniał, o potrzebie uregulowaniu tematu zatok 

przystankowych. 

Pani Mańko zapytała, czy istnieje możliwość pomalowania pasów  

i oznakowania przejścia dla pieszych. 

Pan Wójt wyjaśnił, iż Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie chce 

deklarować oficjalnie, że jest to zatoka przystankowa, ponieważ wtedy cała 

odpowiedzialność w razie jakiegokolwiek zdarzenia spada na nich. Natomiast Gminy 

nie stać, aby zrobić zatokę z własnych środków.  

Pan Sekretarz powiedział,; „(…) że posiada teczkę dot. GDDKiA, gdzie 

znajdują się wszystkie pisma dotyczące chodników przejść itp. na odcinku 

Jarosławiec – Karp i nie tylko. Gdyby nie inicjatywa Gminy to do tej pory nie byłoby 

chodników, przejścia koło Szkoły w Jarosławcu. Dzięki inicjatywie Gminy 

podpisujemy z nimi umowy, a oni dają nam kostkę i obrzeża na chodniki”.   

Pan Borowiec zauważył, że spychane są pobocza wzdłuż drogi i zapytał, czy 

dalej w kierunku Stanisławki, też jest planowane spychanie poboczy. 

Pan Sekretarz odpowiedział,: „ że właśnie w tym kierunku mają być spychane”. 

Pan Borowiec zapytał,: „czy rowy też będą poprawiane?”. 

Pan Sekretarz odpowiedział,: „ że o rowach nie ma szans, na razie walczymy  

o rowy w Bożym Darze – Pan Palikot zna sprawę”. 

Pan Borowiec powiedział, że na Stanisławce nie ma w ogóle rowów. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że na Stanisławce musza być rowy, bo inaczej ta droga 

po zimie się rozpłynie. 

Pan Borowiec powiedział, że tak samo nie ma rowu, gdzie był kładziony nowy 

asfalt na odcinku Rozdoły-Horyszów. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że musimy się nad tym zastanowić, bo to jest nasza 

droga. Musimy również na drugi rok położyć żużel od Pana Fedorowicza w stronę 

Pana Jersaka i zrobić rowy.  

Kolejno Pan Borowiec zapytał jak wygląda sprawa wiatraków – elektrowni 

wiatrowych w Gminie. 

Pan Wójt wyjaśnił,: „(…) że mamy złożoną petycję odnośnie Horyszowa  
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i Kolonii Horyszów w zakresie budowy, uwag i zastrzeżeń, a w związku z tym 

czekamy na informacje, które najprawdopodobniej będą w miesiącu sierpniu. Bo 

musi jakieś stanowisko przedłożyć Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska, 

szczególnie, jeśli chodzi o ptaki o ochronę przyrody, a następnie na propozycję firmy 

E-on. Jakie będą możliwości to się okaże na przestrzeni paru miesięcy. Są również 

realizowane zmiany w studium, wiele jest uwag i zastrzeżeń, a w związku z tym 

uwagi te są brane pod uwagę, konsultowane i ewentualnie opracowywane 

propozycje. Na chwile obecną są ograniczone możliwości realizacji budowy 

elektrowni, w tym zakresie, w jakim była planowana”. 

Pan Borowiec zapytał, czy można uzyskać jakiś konkretny plan lokalizacji tych 

elektrowni wiatrowych. 

Pan Wójt powiedział, że na chwilę obecną nie ma nowych planów lokalizacji 

elektrowni wiatrowych tylko te, które były przedstawiane na samym początku. 

Jednak na pewno propozycja rozmieszczenia uległa zmianie, jeżeli będzie taka 

możliwość to będzie to przygotowane na następną sesję. 

Pan Sekretarz dodał,: „(…) że jest to wszystko jeszcze na etapie zmian. Jak 

będzie wyłożone studium oficjalnie, wtedy będzie można to wszystko wnosić. Jest 

opinia Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która nie jest do końca 

pozytywna, a w związku z tym najprawdopodobniej obszar ten się zawęzi do 

niewielkiego obszaru”. 

Pan Sekretarz dodał, że z tego, co mu wiadomo to firma E-on i Nordex chce 

zorganizować wyjazd osób zainteresowanych budową elektrowni wiatrowych  

w miejsca, gdzie takie elektrownie się znajdują. Celem tej wycieczki ma być 

zobaczenie, czy to jest groźne i jak to wygląda. 

Pan Borowiec zapytał, czy Wójt zwróci się też do Komisji Rolnictwa  

o wyrażenie opinii na temat realizacji elektrowni wiatrowych. 

Pan Wójt powiedział, że jak najbardziej jest potrzebna tutaj Komisja, która nie 

tylko poruszy tematy rolnictwa, ale również inwestycję, jaką jest elektrownia 

wiatrowa, a także temat biogazowni, czy nawet sprawa kolektorów słonecznych. 

Następnie Pani Ostapińska poprosiła o poprawienie drogi na odcinku Górnej 

Kolonii Stabrów (ogierówka). 

Pan Wójt powiedział, że ma to uwadze. 

Pan Sekretarz powiedział, że Pan Niedźwiedź sołtys Stabrowa będzie musiał się 

zastanowić i na zebraniu z mieszkańcami podjąć decyzje wraz z mieszkańcami, czy  

z funduszu sołeckiego nie zrobić odcinka drogi w kierunku na Reformę Stabrów. 

Kolejno Pani Ostapińska zapytała,: „czy dalej są prowadzone rozmowy  

w sprawie autobusu MZK?”. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że przyszło jeszcze tylko pismo od MZK, iż chcą 

jeszcze dodatkowo 70 tys. zł. Natomiast z prywatnym przewoźnikiem nie idzie się 

dogadać. Można to jeszcze w ten sposób rozwiązać, że gimbus, który jeździ do 

Jarosławca o 7
10

 – zabiera dzieci po drodze, mógłby też zabrać młodzież ze szkoły 

średniej i podwieźć ją do Jarosławca. Spróbujemy się nad tym zastanowić razem  

z Komisją Oświaty. 

Pan Szajnoga zwrócił uwagę, aby postawić znaki o ograniczeniu wjazdu 

pojazdów np. do 5t, ponieważ zaczynają już jeździć ciężarówki w Jarosławcu na 
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Kolonii (Jarosławiec remiza w kierunku południowym), a także postawieniu tak samo 

znaku na parkingu przy szkole w Jarosławcu. 

Następnie Pan Szajnoga zaproponował, aby dzisiaj w tym gronie podać 

kandydatów na starostów dożynkowych. 

Pan Pawlicha zaproponował Pana Dariusza Malowanego albo Pana Torbę  

z Cześnik. 

Pan Przewodniczący zaproponował Panią Radecką z Wólki Horyszowskiej. 

Pan Wójt powiedział, że trzeba jeszcze zaproponować kandydatów do 

wyróżnień rolników organizowanego przez Starostę Powiatowego. 

Zaproponowani kandydaci to: 

- Arek Bosiak z Horyszowa, 

- Antoni Klikicki z Kolonia Górnej Cześniki, 

- Jan Adamczuk z Jarosławca, 

- Dariusz Stec z Kornelówki, 

- Henryk Palikot z Bożego Daru. 

Pan Janusz Mazurek poprosił, o zrobienie drogi w Czołkach w kierunku Pana 

Zdeba. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, jak wygląda sytuacja z drogą na Wólce 

Horyszowskiej w kierunku hrubieszowskiej. 

Pan Wójt wyjaśnił, że około 200-300m w okresie letnio-jesiennym można by 

było zniwelować, z tym, że trzeba by było przerzucić oś jezdni na lewą stronę, bo 

prawa strona jest proponowana do załadunku czy rozładunku buraka. Natomiast 

dalsza praca planowana by była na rok 2013. 

Pan Stefańczuk zapytał jak wygląda sprawa ze świetlicą w Nowej Kolonii 

Horyszów Polski. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że mamy w tym roku przeznaczone 16tys. zł i będziemy 

chcieli rozpocząć w tym roku budowę – fundamenty. „(…)Nie mamy już w tym roku 

możliwości składania projektu o środki zewnętrzne. Być może uda nam się złożyć 

projekt w roku następnym, bądź w następnym okresie programowania”.  

Następnie Pan Sekretarz poinformował o realizacji chodników w Kornelówce 

(200m od strony kościoła w kierunku zachodnim i w kierunku wschodnim 141m 

chodnika do przystanku), Horyszowie ( 75m w kierunku do Pana Cieślaka), 

Horyszów Stara Kolonia ( do Pana Boryny 100m chodnika od strony wschodniej)  

i 63m w kierunku zachodnim( od strony Pana Kusiaka).  

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że nie będzie realizowany chodnik na 

osiedlu w Jarosławcu (ten brakujący odcinek). „(…)Będziemy pisać kolejne pismo do 

GDDKiA, żeby dalej robić chodnik w Jarosławcu do Pana Jusia w kierunku 

wschodnim”.   

Pan Sekretarz wspomniał również, że trzeba nam będzie jeszcze około 21tys. zł 

na prace geodezyjne dla firmy KART-MIAR.  

Następnie Sekretarz powiedział, że za 34 tys. zł + VAT. Pani projektantka chce 

dokończyć projekt kanalizacji w centrum Jarosławca i za torami. Jednak w pierwszej 

kolejności trzeba zaktualizować mapy- koszt około 12 tys. zł. 

Kolejną sprawą jest przyłącze wodociągowe - projekt powykonawczy obiektu  

w Stanisławce - koszt około 300zł. Następnie realizacja chodników: od Sitna do 
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Horyszowa, z Horyszowa do Starej Kolonii, w Cześnikach w kierunku piekarni  

i Kolonia Sitno – Janówka. Jednak nie będą już realizowane chodniki bez projektów, 

a w związku z tym musimy przygotować mapy. Te mapy to koszt: Janówka około 

1,75tys. zł brutto, Cześniki około 1tys. zł brutto, Sitno-Horyszów około 1,75tys zł 

brutto, Kolonia Horyszów do Horyszowa około 3tys. zł. Bez tych mam nie 

przygotujemy projektu i nie otrzymamy od Starostwa żadnego dofinasowania 

(kostki). 

Pan Sekretarz stwierdził, że w tej chwili bez map, bez projektów i bez pozwoleń 

na budowę nie mamy, o czym rozmawiać. Musi być wszystko przygotowane, każda 

inwestycja, a nie na hasło. 

Pan Szajnoga przypomniał, że zapomniano jeszcze o cząstkowym remoncie 

chodnika w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że teraz Pan Andrzej Kiciński zajmie się głównie 

remontami chodników.  

Następnie Pan Szajnoga powiedział, że LHS zapomniał chyba dokończyć 

kopanie rowów na łąkach. 

Pan Sekretarz zadeklarował, że przypomni LHS-sowi o dokończeniu rowów. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował Radnych o tematach, które były 

poruszane na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Rewizyjnej w dniu 19 lipca. 

A wiec te tematy to:  

- wzięcie busa 17 osobowego w leasing – Sekretarz poinformował, że przy 

wpłacie 20% za busa na 4 lata, oprocentowanie by wyszło 19,62 %. Pan Andrzej 

Juszczak przedstawił jednak korzystniejszą ofertę przez PKO, 

- zmiany w budżecie – przedstawiła Komisjom Pani Skarbnik; 

- komisja egzaminacyjna w sprawie nauczycieli – dwóch nauczycieli  

z Gimnazjum i dwóch nauczycieli ze Szkoły Podstawowej z Jarosławca, dla których 

jest organizowany egzamin nauczyciela mianowanego w dniu 14 sierpnia; 

- remont kapliczek – stwierdzono, że brakuje środków; 

- wykonanie chodników – potrzeba wykonania projektów (Sitno-Horyszów, 

Kolonia Sitno-Janówka, Horyszów Stara Kolonia, Cześniki), jednocześnie 

wykonanie tych projektów z możliwością zapłaty w przyszłym roku; 

- projekt sieci wodno- kanalizacyjnej w Jarosławcu centrum i Reformie; 

- projekt oświetlenia ulicznego na osiedlu w Jarosławcu, (uzupełnienie: Czołki  

i Jarosławiec Reforma; 

- chodnik Cześniki od kościoła w stronę piekarni; 

- lampy w Cześnikach na brakującym odcinku; 

- wnioski z PROW-u na Cześniki i Kornelówkę; 

- przetarg na drogi dojazdowe w Jarosławcu osiedle i Zakładzie Rolnym; 

- pozyskanie działki w Jarosławcu przy osiedlu od Agencji Rolnictwa, ta 

właśnie, która może być przeznaczona na boisko; 

 - sprzedaż działek, na które podejmowaliśmy dzisiaj uchwały; 

- remonty dróg gminnych 

- zakup pieca centralnego ogrzewania do budynku Urzędu Gminy – był robiony 

remont centralnego łącznie z wymianą grzejników i należałoby również wymienić 

piec, który jest w bardzo złym stanie; 
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- remont mieszkań i klatki schodowej w byłej szkole w Stanisławce oraz 

wykonanie ogrodzenia i potrzeba wprowadzenia zarządcy tego obiektu; 

- zmiany w projekcie wod.-kan. sieci Kornelówka-Czołki-Sitno dot. 

rozszerzenia zakresu robót sieciowych; 

- zagospodarowanie działki po byłym boisku w Bożym Darze – propozycja 

oddania w dzierżawę na okres 10 lat; 

- boiska w Cześnikach i Natura 2000 w Cześnikach również propozycja oddania 

w dzierżawę 5ha; 

- ponad to omówiono wstępnie tryb postępowania w związku z wyrokiem Sądu 

Administracyjnego odnośnie naszych zmian w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego. Miedzy innymi chodzi o punkty w Sitnie, w Karpiu; 

Pan Sekretarz powiedział, że informację odnośnie wyroku Sądu postara się 

przekazać na następnej sesji. 

Pan Sekretarz poinformował także, że następna sesja będzie wyjazdowa na 

Stanisławce. 

Pan Juszczak poprosił, o oficjalne informacje, do kiedy można składać 

propozycję do budżetu na 2013 r. Tak, aby niebyło sytuacji, że projekt budżetu jest 

już przygotowany, a tu jeszcze jakieś zmiany są do wprowadzenia. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w sierpniu będzie zarządzenie Pana Wójta 

określające terminy na podstawie Uchwały Rady Gminy odnośnie pracy nad 

budżetem i będą wytyczne. Na początku sierpnia przyjdą informacje do sołtysów 

odnośnie wysokości funduszu sołeckiego. A następnie sołtysi będą mogli składać 

propozycję. 

Pan Przewodniczący powrócił do tematu zorganizowania następnej Sesji  

w Stanisławce pytając o wyposarzenie tego obiektu (krzesła stoły czy ławki, itp.). 

Pan Sekretarz poinformował, żeby na Sesję w Stanisławce zaprosić również 

mieszkańców ze Stanisławki, w celu uzgodnienia przeznaczenia tego obiektu. 

Następnie poruszono temat organizacji wyjazdu na zawody sportowe do 

Łukowa. 

 Pan Wójt zaproponował, aby kolejne Sesje rozpoczynały się od godziny 12
00 

. 

  

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

   Protokół Nr XXII/2012 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokoły w głosowaniu jawnym przy 

10 głosach za, 0 – przeciw i 5 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował:  Piotr Harczuk               Edward Tukiendorf 

 


